



Join the Hong Kong Baptist University Foundation 誠邀您加入香港浸會大學基金

Membership Categories 會員類別

We welcome individuals, corporations and organisations to become members of the Hong Kong Baptist University Foundation. Memberships are for life and donations are cumulative. When a member's aggregate donation reaches a predetermined amount, the membership will be upgraded to a higher level. Details of the categories are listed below:

我們誠邀個人、公司或機構成為本基金的會員，一俟加入即成為永久會員；而會員類別將會按照捐款金額而釐定。當會員捐款累積至某特定金額時，其所屬類別亦因應遞升。有關詳情，請參閱下表：

Membership Categories 會員類別	Donation Amounts* 捐款金額
Honorary Permanent President 永遠榮譽主席	HK\$5,000,000 or above 或以上
Honorary President 榮譽主席	HK\$1,000,000 - HK\$4,999,999
Honorary Vice-President 榮譽副主席	HK\$500,000 - HK\$999,999
Honorary Director 榮譽會董	HK\$250,000 - HK\$499,999
Director 會董	HK\$150,000 - HK\$249,999
Senior Member 資深會員	HK\$50,000 - HK\$149,999
Sponsoring Member 贊助會員	HK\$20,000 - HK\$49,999

* Donation amounts refer to the accumulated total amount of donation made by individuals, corporations or organisations
個人、公司或機構捐款總額以累積方法計算

Ways to Give 捐資方法

You can support Hong Kong Baptist University in a number of ways, including contributions to endowment funds, gifts of life insurance, real estate, stocks and bonds and bequests. Donations can also be designated for specific causes and projects.

台端可以不同方式支持香港浸會大學，包括設立永久基金，或以壽險、物業、股票、債券及遺產等形式捐贈。

Enquiries 查詢電話: (852) 3411 7878, (852) 3411 7879, (852) 3411 7786
Email 電郵: uao@hkbu.edu.hk Fax 傳真: (852) 3411 5689
Website 網址: <http://www.hkbu.edu.hk/~uao/foundation>



Confirmation of Donation 捐款同意書

Name 姓名 : _____ (English / 中文) Title / Position 職銜 : _____ (English / 中文)
Organisation 機構 : _____ (English / 中文)
Donation made in the name of 捐款名義 : _____ (English / 中文)
Office Tel. 辦公室電話 : _____ Mobile 手提 : _____ Fax 傳真 : _____
Email Address 電郵地址 : _____
Correspondence Address 通訊地址 : _____

I/ Our Organisation wish(es) to endow the University via the Foundation:

本人/本機構樂意透過基金向大學捐資：

- HK\$5,000,000 HK\$1,000,000 HK\$500,000
 HK\$250,000 HK\$150,000 HK\$50,000
 HK\$20,000 Others 其他 (Please specify/請註明) HK\$ _____

Remarks: Please make the cheque payable to “**Hong Kong Baptist University Foundation**” and mail it together with this form to the University Advancement Office, Hong Kong Baptist University, Kowloon Tong, Hong Kong.

備註：支票抬頭敬請填上「**香港浸會大學基金**」，並連同捐款同意書郵寄至香港九龍塘香港浸會大學發展事務處。

Purpose(s) of Donation 捐款用途

- Institutional Advancement 大學整體發展
 Designated Purpose(s) 特定用途
 Campus Expansion Plan 校園擴建計劃
 Teaching and Research Projects 教研項目
 Internationalisation 校園國際化
 Student Scholarships/ Bursaries 學生獎學金/ 助學金
 Others 其他 (Please specify/請註明) _____

I / The signatory below hereby understand(s) and agree(s) that Hong Kong Baptist University will apply for a Matching Grant from the University Grants Committee, with the donation made by me / our organisation.

本人 / 下列授權簽署人士明白並同意香港浸會大學向大學教育資助委員會就本人 / 本機構的捐助申請「配對補助金」。

Yes 同意 No 不同意

The donation will be acknowledged via University publications or webpage.

I wish / do not wish my name / the name of our organisation to be disclosed for acknowledgement purposes.

本人 / 本機構 願意 / 不願意接受大學透過刊物或網頁鳴謝。

Donor / Authorised Representative of Organisation
捐贈人 / 機構之授權代表

Date 日期

* The above information will only be used by the University for donation related purposes.

* 上述一切資料只供香港浸會大學使用於有關捐款事宜上。

On behalf of HKBU, we cordially invite you to join the Hong Kong Baptist University Foundation.

All members are entitled to enjoy exclusive privileges.

我們謹代表浸大誠邀閣下成為香港浸會大學基金的一份子。

會員將會獲得尊享權益及優惠。